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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 29.03.2023 
Tidspunkt: 17.30-19.30 
Sted: Slusen 
Mødeleder: Thomas Linde-
Bech 
Referent: Søs Staun 

Deltagere: Thomas Linde-Bech (TLB), Camilla Hansen (CH), 
Michael Benzaidi Christiansen (MBC), Peder Toft (PT), Maiken 
Dyrvig (MD) Søs Staun (SØ), Tanja Børsting (TB), Jens Johansen 
(JJ), Berit Pold (BP), Hans Christian Bundgaard (HCB), 
Mohamad Alo (MA) 8.A. elevrådsnæstformand, Magne Smidt 
(MS) 9.A. elevrådsformand), Dorthe Bøhme 
Afbud: Heidi Kristensen Steffenauer (HKS), Finn Højly Bugge 
(FB), 
Fraværende:   

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estimer
et tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. Godkendelse af referat 
(B) 
 

5 min. Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet (O) 
 

5 min. Elevrådet har evalueret Trivselsdagen. Stor 
tilfredshed. 
Skolebodens åbningstider blev debatteret. 

3. Nyt fra formand og 
næstformand (O) 
 

5 min. Invitation til møde med Viborg Lærerkreds d. 11. april 
- tema økonomi og besparelser (2024-27) PT deltager. 

4. Nyt fra skolens ledelse 
(O) 
 

5 min. Børne- og Ungdomsudvalget kommer på besøg på 
skolen på fredag. (besøg på en mangfoldig skole) De 
får en rundvisning både inde og ude. 
Klasseomlægningsprocessen for klasseomlægning på 
kommende 7. årgang er skudt i gang. 
Fagfordelingen er i gang. (Hvilke lærere skal have 
hvilke klasser i hvilke fag.) Når fagfordelingen er på 
plads, starter skemalægningen. Man forventer, at 
bestyrelsen kan godkende skoleskemaer for det 
kommende skoleår, inden skolen går på sommerferie. 

5. Skoleåret 23/24 
konvertering af UUV 
(B) 
Se bilag. 
 

10 min. Vi ønsker at konvertere mest muligt. Det betyder, at 
der er 2 UUV-lektioner tilbage i overbygningen, da de 
på 7. - 9. årgang skal have en ekstra fagfaglig lektion 
(UVM-beslutning) 

6. Drøftelse vedr. 
konsekvenserne af den 
nye grænse for, hvor 
mange elever der kan 
optages i hver klasse 
(D) 
 

20 min. Princippet vedr. klasseomlægning, som blev vedtaget 
på sidste bestyrelsesmøde, har allerede været brugt. 
Vi har sagt nej, til nogle, uden for distriktet, som har 
ønsket at gå på Houlkærskolen. 
Debat om eventuel venteliste og konsekvenser. Vi 
fortsætter som princippet foreskriver. 
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7. De trafikale forhold til 
og fra skole jf. Maikens 
seneste opdatering og 
notat fra 
Initiativgruppen (D+B) 
 

50 min. MD gennemgik trafik-undersøgelsens resultat. 
Især Odshøjvej er problematisk, vi kunne ønske 
etablering af cykel- og gangsti i begge sider af vejen. 
Desuden er belysningen i området mangelfuld og 
svag. Derudover er der en problematik omkring vores 
p-pladser. 
MD laver en tilbagemelding til forældrene med 
pointer fra undersøgelsen, som JJ, på bestyrelsens 
vegne, formidler til forældrene i en video. 
Vi undersøger, hvordan vi kommer videre. 

8. Status på tidligere/ 
igangværende punkter/ 
projekter (O) 
8a. Skolebodens fremtid 
8b. Det fremtidige 
skolefællesskab 
 

10 min. 8a) Vi kører fortsat på vores midlertidige løsning, men 
er stadig i proces. 
8b) Der bliver et arrangement for skolelederne og 
bestyrelsesformændene i skolefællesskabet inden 
sommerferien. 
Emner der pt. drøftes i skolefællesskaberne: 
Mellemformer og kompetenceudvikling 

9. Evt. 10 min. MD har arbejdet med Aula”støj”. Jf. pkt. 5 i sidste 
referat. Der arbejdes videre. 

 


